

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 7, 1988
(55)

[Text]

The Standing Committee on Research, Science and Technology met at 3:53 o'clock p.m., this day, in Room 701, 151 Sparks Street, the Chairman, Nic Leblanc, presiding.

Members of the Committee present: Jim Edwards, Nic Leblanc and Don Ravis.

Acting Member present: Les Benjamin for Howard McCurdy.

In attendance: From the Library of Parliament: Paul Hough, Research Officer.

Witness: Individual presentation: Professor Geoffrey L. Austin, Department of Physics, McGill University.

In accordance with its mandate under Standing Order 96(2), the Committee resumed consideration of national Centres of Excellence.

Professor Austin made a statement and answered questions.

At 5:15 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Christine Fisher
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 7 JUIN 1988
(55)

[Traduction]

Le Comité permanent de la recherche, de la science et de la technologie se réunit aujourd'hui à 15 h 53, au 151 de la rue Sparks, pièce 701, sous la présidence de Nic Leblanc, (*président*)

Membres du Comité présents: Jim Edwards, Nic Leblanc et Don Ravis.

Membre suppléant présent: Les Benjamin remplace Howard McCurdy.

Aussi présent: De la Bibliothèque du Parlement: Paul Hough, attaché de recherche.

Témoin: À titre individuel: Professeur Geoffrey L. Austin, département de physique, université McGill.

Conformément au mandat que lui confie le paragraphe 96(2) du Règlement, le Comité reprend l'étude des centres d'excellence.

Le professeur Austin fait une déclaration et répond aux questions.

À 17 h 15, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Christine Fisher